

CONSENT FORM - UMR	知情同意书 - UMR
<p>I the undersigned parent or guardian authorize Vietnam Airlines to carry <b>minor</b> (full name) .....</p> <p>..... on Vietnam Airlines' flight(s).</p> <p>I confirm that I have arranged for the above mentioned minor to be accompanied to the airport on departure and to be met at transfer point by the persons named. These persons will remain at the airport until the flight has departed and/or be available at the airport at the scheduled time of arrival of the flight.</p> <p>Should the minor not be met at transfer point or destination, I authorize the carrier(s) to take whatever action they consider necessary to ensure the minor's safe custody including return of minor to the airport of original. I agree to indemnify and reimburse the carrier(s) for the cost and expenses incurred by them in taking such action.</p> <p>I certify that the minor is in possession of all travel documents (passport, visa, health certificate, etc.) required by applicable laws. I agree to and minor named above and certify that the information provided is accurate.</p>	<p>我作为父母或监护人授权越南航空公司的航班承运未成年人（全名） .....</p> <p>我确认我已经安排人员陪同所述未成年人到达机场出发站，并且由指点人员在转运站接待该未成年人。接送人将保证留在机场，直至飞机起飞以后，以及按照航班时刻表所列的航班到达时间以前抵达到达站机场。</p> <p>如果未成年在转机站和到达站无人接应和陪护，我授权承运人可以采取任何必要的措施，以确保未成年人的安全，包括将未成年人运输返回始发站，我同意支付承运人在采取这些措施时所产生的费用。</p> <p>我保证未成年人已具备相关国家法律要求的所有旅行文件（护照、签证、健康证明等）。</p> <p>我同意并证明所提供的情况正确无误。</p>
Full Name/ (全名):	
Signature/ (签字):	
Date/ (日期):	